



## 億達再生資源有限公司 E. Tech Management (HK) Limited

億達再生資源有限公司（億達）是一間專門解決都市固體廢物中的電子五金廢料回收再生公司，被譽為「都市礦業」的廢電子電器回收環保產業。億達堅信「3R」（減排，再用，循環）的環保理念，除獲得最高的管理標準 OHSAS18001、ISO14001、ISO9001 外，更以最新的美國電子回收《R2》專業認證為指標。同時，億達亦榮獲中銀香港企業環保領先大獎、最佳中小企業大獎、「商界展關懷」標誌等多項殊榮。

全方位服務包括：電子電腦廢料回收及處理再造、機密資料毀滅及處理、工廠／工程電子廢料、專業車隊提供的一站式物流服務等。

機密資料處理：為大眾隱私提供最嚴密的機密資料處理服務，專門設計的流動硬碟粉碎機，在指定的地點先行粉碎，

再將所有的機密資料完全毀滅。在完成後，本公司會發出銷毀證明書及報告。方便、機密、安全是我們的宗旨。

運輸物流回收服務：億達擁有自己的專業車隊，5.5 噸貨車、貨櫃車至夾車，以配合客戶不同要求，令客戶享有最快捷、安全、經濟和有效率的運輸物流保障。

E. Tech Management (HK) Limited (E. Tech) is one of the leading waste recycling companies in Hong Kong, who is eager to provide a sustainable electronic and computer equipment recycling solution.

E. Tech Management (HK) Limited has a clear and coherent vision for green environment. We also strongly believe in the 3R principle – “Reduce”, “Reuse”, “Recycle” is the best way for us to keep the economy growing and minimize the negative impacts to the environment. Apart from achieving the highest management standard OHSAS 18001, ISO14001, ISO9001, E. Tech benchmarks the latest American recycling professional accreditation R2. Besides, E. Tech was also awarded Corporate Environment Leadership, BEST SME, and Caring Company.

### Full Range Service Provided

E. Tech full range service includes: electronic and computer waste recycling, data destruction and recycling factory/ electronic waste, on-stop fleet logistic service, etc.

### Confidential Information Destruction

E. Tech can provide on-site data destruction service by our mobilized hard disk destruction machine to ensure the data can be fully destroyed. After destruction, E. Tech will provide the Certification of Destruction for approval. In general, we aim to provide a convenient and confidential and safe data destruction service to the public.

### Logistic of Recycling Services

We have a strong team and portfolio of wastage recycling and domain expertise unique to the transportation as well as

logistics services planning. The breadth and depth of capabilities we can provide you through our logistic technology platform are unparalleled in the market.

### 億達再生資源有限公司

成立年份：2006 年

循環再造項目：回收廢電子及電腦設備

廠房投入運作日期：預計為 2017 年年底

廠房佔地：5,000 平方米

公司網址：www.e-techmanagement.com

電郵地址：cs@e-techmanagement.com

電話號碼：(852) 2446 2566

傳真號碼：(852) 2416 0266

聯絡人：陳小姐

### E. Tech Management (HK) Limited

Year of establishment: 2006

Main trade: Recycling of waste electronic and computer equipment

Operation commencement: 2017 (Expected)

Area of lot: 5,000 square meters

Website: www.e-techmanagement.com

Email: cs@e-techmanagement.com

Telephone: (852) 2446 2566

Fax: (852) 2416 0266

Contact person: Ms. Mandy Chan